
H08 超高速高壓單缸中底定型機45噸

产品名称 H08 超高速高壓單缸中底定型機45噸

公司名称 东莞市厚街钜楷鞋机店

价格 面议

规格参数 加工定制:是
适用对象:中底
适用材质:皮革

公司地址 东莞市厚街镇寮厦村S256省道旁21号铺位

联系电话 86-076985087117/85827186 13929215297

产品详情

東莞市厚街钜楷機械廠，位於世界鞋業、鞋機生產基地——中國鞋都廣東省東莞厚街鎮，是一家集開發
、製造和銷售為一體的專業行業設備企業。 主要業務是：      協助客戶進行整廠規劃，設計。
提供高效率，優質工廠供客戶參觀及交流。提供優質的售後服務。主要經營產品是：

“钜楷牌”高級整燙設備.

“钜楷牌”制鞋行業設備.

“钜楷牌”皮革行業設備.

“钜楷牌”系列機器，具有具有設計合理、美觀實用、操作方便、省時省工、效率高、價格實惠等優點
。

※欲提高産品的品質與效率，降低維修困擾，建议请使用“钜楷牌”系列機械，且每款機型可根據用戶
的需要量身定做。

東莞市厚街钜楷機械廠歷經磨練在注重產品品質提升的同時，亦堅持“集眾家之精華，創完美之體現“
的企業管理理念。已在廣大客戶心中創下了一片良好的信譽。

產品除國內銷售外，亦遠銷國外許多國家；

為謀公司更遠，更好的發展。東莞市厚街钜楷機械廠將一如既往的以優質產品、合理價格、優質服務、
追求精益求精、科技創新。為廣大客戶提供優良品質、卓越性能的行業設備。

 



 

因為專業，所以比別人卓越；

因為專注，所以受到你們產關注；

 

東莞市厚街钜楷機械廠

－－－－－－－行業技術製造的領跑者和普及使用的推動者！

dongguan houjie jukai machinery factory, located in the world footwear, shoe production base in china shoes city
guangdong province -- dongguan houjie town, is a collection development, production and sales as one of
professional equipment company.   the main business is:                     assist
client to whole plant planning, design. to provide efficient, high quality factory for customers to visit and exchange. to
provide high quality after sale service.the main products are:"jukai card" high ironing equipment."jukai" brand shoe
industry equipment."jukai" brand leather industry equipment.                    
"jukai" brand series of machine, which has the advantages of reasonable design, beautiful and practical, convenient
operation, time and labor saving, high efficiency, reasonable price
advantages.                      ※in order to improve the quality and efficiency
of product, reduce repair problems, please use "jukai" brand series of machines, and each of the models can be
customized according to user needs.dongguan houjie jukai machinery factory after training in improving product
quality at the same time, also adhere to the "essence of the collection of public house, a perfect embodiment of"
business management concept. has been in the hearts of our customers set a good reputation.products in addition to
domestic sales, but also exported to many foreign countries;for the company further, better development. dongguan
houjie jukai machinery factory will as in the past to high-quality products, reasonable prices, quality service, the
pursuit of refine on, science and technology innovation. with good quality, to provide our customers the excellent
performance of equipment industry.

because professional, so excellence than others;because the focus, so your attention by production;

dongguan houjie jukai machinery factory

－－－－－－－industry leader in manufacturing technology and popularization of the use of promoters!

 

本产品的加工定制是是，适用对象是中底，适用材质是皮革，应用领域是鞋业，品牌是钜楷牌，产品类
型是全新，型号是H08，中底定型机是中底定型机
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